



Protokoll SOF Styrelsemöte 4

Datum: 2023-02-20 kl 20.00

Via Teams

Närvarande: Tobias Hinton, Martin Wigforss, Camilla Pettersson, Peter Åkesson, Mats Carselid, Josefin Åkesson, Niklas Edler, Anna-Karin Elf

Frånvarande: Fredrik Jönsson, Jon Arnell

1. Mötet öppnades
2. Martin Wigforss väljs till ordförande
3. Anna-Karin Elf väljs till sekreterare
4. Martin och Camilla väljs till justerare
5. Nya hemsidan: Betalmodulen fungerar inte riktigt än, men borde vara på plats inom ett par veckor. All betalning ska ske via denna, även Regionläger ska kunna administreras via denna. Alla i styrelsen ska kunna lägga ut info på hemsidan. Vi planerar genomgång av hur man gör vid nästkommande möte. Peter har lagt actionlista av hemsidan i toppmappen.
6. Lägerplan 2023:
Tjejläger 3-4/6 RÖSS. Avslutas med sprintregatta 4/6. RÖSS har tagit värdskapet, men ej klart ang. boendet (scoutgård). Tobias bevakar.
Utmanarläger 29-30/7. Klartecken från Stenungsund avseende värdskap. Fråga om boende kom upp. Nödvärdigt att kolla upp boendeanternativ om seglare ska komma från andra regioner. Kan vara svårt att få detta till rimligt pris mitt i sommaren här. Jon får fortsätta dialogen med arrangör avseende detta. Diskussion kring strategi för att få fler deltagare. Reklam via hemsida, på mästerskapen etc. Föreslogs namnbyte: SOF:s Sommarläger. Josefin blir projektledare för samtliga läger.
7. Vi har fått klartecken att det ska arrangeras Coming Stars på JSM 2023. Även sprinttävling ska anordnas. Diskussion kring format på JSM: SSF vill undvika för stora startfält. SOF:s inställning är att undvika för många grupper, eftersom det blir rörigt för både seglarna och arrangören. Camilla har dialog med arrangör för JSM och framför vår åsikt. Diskussion kring åldersgräns på Lag-SM. KSSS har i nuläget ej fått sanktion för nuvarande seglingsreglemente pga att det tillåter underåriga seglare i lag-SM. Vi återkommer med kompromissförslag till SSF.
8. Team Sweden-kläder. Liksom tidigare ska det finnas jacka, hoodie, byxor och väska. Önskemål om tillägg av rash-kläder samt keps. Camilla kollar med Båths. Digitala "sportkort" diskuterades. Dessa användes för NM-laget förra året. Beslut om att bredda detta till alla mästerskap inkl rikskval. Loggor, som är riktade till respektive mästerskap, kan läggas in. Vi bör kunna använda webshoppens kopplad till KanslietOnline.

9. Rekrytering av mästerskapscoacher. 4 ansökningar har inkommit, dessa diskuterades. Vi inväntar ev ytterligare ansökningar.
10. Seglardagen arrangeras lördag 25/3 i Göteborg. Diskussion kring vem som kan representera SOF och diskutera vår motion. Inget beslut ang representant.
11. Inbjudningar till internationella regattor. Martin presenterade förslag på SOF:s policy avseende fördelningsprincip av platser. Denna policy accepterades enhälligt.
12. Övriga frågor: Anmälan till VM och EM är gjorda och första betalningar är överförda.

Mötet avslutades. Tid för nästa möte: **2023-03-20 kl 20.00**

Protokollförare



Anna-Karin Elf

Justeras



Camilla Pettersson

Justeras



Martin Wigforss